

日期 : 二零二六年一月二十二日(星期四)

Date : 22 January 2026 (Thursday)

時間 : 下午二時三十分

Time : 2:30 p.m.

地點 : 沙田民政事務處 441 會議室

Venue : Sha Tin District Office Conference Room 441

沙田區議會 Sha Tin District Council

會議通告 Notice of Meeting

1. 二零二六至二零二七年度沙田區議會轄下委員會和工作小組  
Committees and Working Group under the Sha Tin District Council in 2026-2027
2. 跟進地區關注的交通運輸議題：電單車及單車泊車位  
Follow-up to the Local Concerns about Traffic and Transport Issues in the District: Motorcycle and Bicycle Parking Spaces
3. 擴建大老山隧道巴士轉乘站  
Expansion of Tate's Cairn Tunnel Bus-Bus Interchange
4. 鄧肇峰先生提問：有關山泥傾瀉風險管理及極端天氣事件應對事宜  
Question Raised by Mr TANG Siu-fung, Calvin on the Management of the Landslide Risk and the Response to Extreme Weather Events
5. 陳壇丹先生提問：有關優化沙田區共享單車管理事宜  
Question Raised by Mr CHAN Tan-tan on Optimising the Management of Shared Bicycles in Sha Tin District
6. 蔡明揚先生提問：有關改善沙田鄉郊地區寬頻及流動網絡覆蓋與服務質素事宜  
Question Raised by Mr TSOI Ming-yang on the Improvement of the Coverage and Service Quality of Broadband and Mobile Networks in the Rural Areas of Sha Tin

7. 龐愛蘭女士提問：有關火炭桂地街中國移動數據中心項目的設計及其對鄰近民居可能造成的環境影響  
Question Raised by Ms PONG Scarlett Oi-lan on the Design of the China Mobile Data Centre Project at Kwei Tei Street, Fo Tan and Its Potential Environmental Impacts on Nearby Residential Areas
8. 沙田區議會轄下委員會報告  
Reports of Committees under the Sha Tin District Council